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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megannyi következmény nélküli korrupciós ügy után, 
nem az lenne a legméltóbb körülmény az ügyészeknek és egyben Magyarországnak is, ha új és
valóban független Legfőbb Ügyésze lenne hazánknak?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Az MTI-n megjelent „Polt Péter: az ügyészség eredményességéhez fontos a méltó körülmények
megteremtése”  című hír  arról  ír  Ön azt  mondta  a  Füzesabonyi  Járási  Ügyészség új  épületének
átadásán, hogy „az ügyészi munka eredményességéhez nélkülözhetetlen a méltó és a tevékenységet
segítő körülmények megteremtése.”:

„Polt  Péter  kiemelte:  2000-ben  kezdték  el  azt  az  átfogó  fejlesztéssorozatot,  melynek  részeként
korszerűbb épületbe költözhetett az ügyészség Füzesabonyban. Ahhoz, hogy az ügyészi szervezet
munkájára  összpontosítva,  eredményesen  tudja  ellátni  feladatát,  mindenhol  szükség  van  a
megfelelő technikai és infrastrukturális feltételekre - tette hozzá.

Emlékeztetett:  kedden  nyújtották  be  az  Országgyűlésnek  a  2022.  évi  tevékenységről  szóló
beszámolót,  mely  tanúsítja,  hogy Magyarország ügyészsége  a  rábízott  feladatokat  és  törvényes
kötelezettségeit  magas  színvonalon,  a  társadalom  megelégedésére  teljesíti.  Ehhez  a  munkához
sokszor példás mutatókkal járul hozzá a Füzesabonyi Járási Ügyészség is - tette hozzá.

Jelezte: az ügyészi munka feltételein napjainkban egyaránt nehezít a gazdasági válság, az orosz-
ukrán háború, valamint a migráció, melyek mindegyike a bűnözést elősegítő, erősítő tényező. Ez a
2022-es statisztikákban is megmutatkozik, ahol - remélhetőleg csak átmenetileg -, megtörni látszik a
hosszú évek óta tartó csökkenő tendencia - mondta.

Az ismertté vált bűncselekmények száma tavaly 8,9 százalékkal nőtt 2021-hez képest. Ez az adat
azonban egyszersmind a felderítő munka javuló eredményességét és hatékonyságát is  mutatja  -
tájékoztatott a legfőbb ügyész.”



 

Kérdezem Önt:

Megannyi következmény nélküli korrupciós ügy után, nem az lenne a legméltóbb körülmény az
ügyészeknek és egyben Magyarországnak is, ha új és valóban független Legfőbb Ügyésze lenne
hazánknak?

 

Budapest, 2023. október 1.
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